

**SUBSCRIPTION TO THE BULLETIN  
FOR NON-MEMBERS OF THE IAEG**

University and public access libraries may subscribe to the IAEG Bulletin without being members of the Association, at an annual rate of 20.- \$ US (as of 1975), surface mail included (extra charge for airmail delivery). Minimum period of subscription is one calendar year. Subscription orders may be placed with booksellers and subscription agents or addressed directly to

IAEG , The Secretary General  
Dr. R. WOLTERS  
c/o Geologisches Landesamt NW  
D 415 K r e f e l d 1  
De-Greiff-Str. 195 , P.O.B. 1080  
F.R.Germany

Detailed subscription prices for IAEG Members and annual dues please find under "Adhesion to the IAEG".

**ABONNEMENT AU BULLETIN  
SANS ADHESION A L'AIGI**

Les bibliothèques publiques ou universitaires peuvent s'abonner au Bulletin de l'AIGI sans devenir membres de l'Association. A partir de 1975, le prix de l'abonnement se monte à 20 \$ US, y compris le port par voie de surface (frais de poste aérienne en supplément). Les abonnements sont acceptés pour une année civile au minimum. Les commandes peuvent être faites par l'intermédiaire de librairies ou adressées directement au

Secrétaire Général de l'AIGI,  
le Dr. R. WOLTERS  
c/o Geologisches Landesamt NW  
D 415 K r e f e l d 1  
De-Greiff-Str. 195 , Postfach 1080  
Republique Fédérale d'Allemagne

Pour les membres de l'AIGI, les taux des cotisations, avec ou sans bulletin, sont détaillés sous le titre "Adhésion à l'Association".